
Innkalling til årsmøte i Nord-Troms fuglehundklubb 
Tirsdag 13. februar 2024 kl. 18.30 
Sted: Halti, kantina 
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2: 
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3: 
Årsberetning for 2023 
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Fastsettelse av kontingent 
 
6: 
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7: 
Innmeldte saker til årsmøtet: 
Poengberegning årets hund utstilling 
 
 

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



	
3. Årsberetning Nord-Troms Fuglehundklubb 2023 

 
Klubben har hatt et aktivt år med arrangement av to jaktprøver, 
klubbsamling, fellestreninger, klubbmesterskap, rypetakseringer og ikke 
minst årsfest/40års jubileum av NTFK. Stor takk til alle som har bidratt.  
 
Siden sist årsmøte har styret bestått av: 
Ståle Andersen, leder 
Robert Bjørklund, nestleder 
Ragnhild Bergset Elvestad, kasserer 
Linda Hauge Elveskog, sekretær 
Willy Wikbo, styremedlem 
Erling Martinsen, 1. Vara 
Tom Rune Sandstrand, 2. Vara 
 
Styret har hatt flere styremøter i perioden. De fleste av disse har vært 
gjennomført på Teams. Og i tillegg tas ting fortløpende på styrets 
messenger-gruppe.  
Styret setter pris på alle innspill og saker som mottas fra klubbens 
medlemmer.  
 
Klubbaktiviteter 
 
Klubbsamling på Arnøy gjennomført i februar. Ble dessverre mange forfall, 
men for de som hadde mulighet å delta så ble det ei fin helg. 
 
Arnøyprøven 2023 ble en suksess for alle involverte. Selve prøven ble 
gjennomført med mye premieringer, gode tilbakemeldinger fra både 
dommere og deltakere og uten store utfordringer i forbindelse med 
gjennomføringen av prøven. 
Vi fikk internlogistikken til å fungere mer smidig enn i fjor, men gjør oss 
likevel viktige erfaringer rundt forbedringspotensialer til neste års prøve. 
Det er blitt veldig dyrt å arrangere jaktprøve og Arnøyprøven lider kanskje 
ekstra under dette. Prøven er svært populær, også for dommere som ønsker 
å stille egne hunder på, noe som gjør at vi må hente dommere fra andre 
kanter av landet. I tillegg har prøven svært høy premieringsgrad, noe som 
koster mye ved at premieglassene er blitt svært kostbare. Det ble imidlertid 
jobbet godt med sponsorer og loddsalg som bidro til at prøven for første 



gang på noen år leverte et overskudd på ca. 23000 kroner. 
Prøvekomiteen oppfordrer flere av klubbens medlemmer til å bidra med 
innsats i forbindelse med gjennomføringen prøven. Det er behov for mange 
hender i sving for å klare å levere på en god måte. Følg med i forkant av 
Arnøyprøven 2024 og meld deg til innsats om du kan. 
På vegne av prøvekomiteen, 
Robert Bjørklund 
Prøveleder 
 
Reisaprøven 2023 ble en stor suksess selv med bratte bakker og langt 
mellom fuglene. Noen valgte å gripe de sjansene som var og klarte å få seg 
premie. Været var fint og føret noe varierende. Enkelte plasser var det mer 
skiføre enn skoføre. Så seint på året har vi begrenset med dagslys, så det 
anbefales ikke mer enn 10 hunder pr parti for at alle skal få mulighet til 1 
time slipptid. Sekretariat, overnatting til dommere og jegermiddag hadde vi 
på Henriksen gjestestue, noe som funket veldig bra. Økonomisk ble det et 
overskudd på 17 161kr. Prøvekomiteen gjorde en kjempegod innsats før, 
under og etter prøven. 
Linda Hauge Elveskog 
Prøveleder  
 
Lydighetstrening, utstillingstrening, apporttrening  
Gjennom året, tilpasset årstiden, har det vært gitt tilbud til medlemmene 
om lydighets-, miljø-, utstillingstrening, samt vannapporttrening. 
Et kennelhosteutbrudd ved starten av året gjorde til at felles lydighets-
/miljøtrening, først startet opp i midten av februar. Da møttes 7-10 stk en 
gang i uka fram til utgangen av mars. 
I mai og juni stod lydighet/miljø/utstillingstrening på programmet.  
I tillegg trente noen på apportøvelser mtp apportprøver. Deltakerantallet 
varierte, men rekorden var 13 førere og 15 hunder! Vi avsluttet vårsesongen 
med en høyst uo_isiell apport- og dragracekonkurranse på Båtnes hunde- 
og opplevelsessenter.  
 
I juli ble det gitt tilbud om apporttrening mtp prøvestart, men det var ikke 
noen som benyttet seg av det tilbudet. 
 
Fra midten av september til slutten av november møttes 5-7 ekvipasjer 1 
gang pr uke til felles lydighet og miljøtrening. 
 
Hver trening har hatt en varighet på ca 1 time pr uke.  



 
Hovedsaklig har undertegnede hatt ansvar for treningene,  og Lillian 
Remmen har trådd støttende til. Alle treninger, både i for- og etterkant, har 
vært publisert på Facebooksida til klubben. 
 
Mvh Magnhild Reiersen  
 
 
Rypetellinger 
 
Arnøya 
Rypetellinger ble gjennomført over 2 dager i Årviksand og Langfjorden. 
Startet i Årviksand på fredags ettermiddag. Fortsatte dagen etter i 
Langfjorden. På fredag deltok det 4 førere med hunder. Og på lørdag var det 
6 førere med hunder.  
Denne tellingen legges opp med felles middag og overnatting i Årviksand.  
Tellingen ble gjennomført i et strålende vær og mye ryper ble registrert. 
 
Kågen 
Taksering ble utført en ettermiddag/kveld. Ble delt opp slik at 3 førere med 
hunder gikk i Maursund og 3 førere og hunder gikk i det andre terrenget. 
Dette fungerte greit og aktuelt terreng ble gjennomgått. 
 
Reisavann 
  
Takseringen gjennomføres etter oppdrag fra Statskog. 
Hensikten er å finne ut rypetettheten slik at Statskog kan forvalte jakta på 
en bærekraftig måte. 
  
Rypetaksering på Reisavann ble gjennom 11.- 13. august 2023. Vi var 10 
hundeførere og 12 hunder. 
  
Vi overnattet på hytta til Ymber på Reisavann. Mye god mat, trivelig selskap 
og svært gode hunder 😊 gjør dette til en flott start på jakt – og 
prøvesesongen. Samtidig som man gjør en svært viktig jobb for Statskog. 
  
Totalt ble det taksert 41 km linjer. Som jaktsesongen viste, så var det en god 
økning i rypetettheten fra året før. 
  
Takseringen er krevende da man må ha terrenggående kjøretøy for å komme 



seg inn i terrenget. I tillegg ligger halvparten av takseringslinjene på andre 
siden av Reisavann slik at man er avhengig av båt (låner av Ymber) for seg 
inn i terrenget. 
  
Stor takk til alle deltagerne slik at oppdraget lot seg gjennomføre. 
 
 
Linjetaksering Skibotndalen 
  
Takseringsrutene ble gått på tre dager, 11 av 12 linjer er taksert. To av linjene 
skal vi få Statskog til å endre. Lyngen j_ har ikke mange nok godkjente 
linjetaksører, men to som har sagt seg villig til å ta kurset. 
  
   
Willy Wikbo 
 
 
Rapport fra aversjonsdressur i Nord-Troms Fuglehundklubb 2023 
  
Klubben har hatt aversjonsdressur i Rungadalen i Straumfjordbotn, 
Nordreisa, hos sauebonde John Johansen. Han har stilt opp med sauer i 
godt egnede omgivelser for oss. Han har fått en liten godtgjøring fra oss. Vi 
har i utgangspunktet hatt et samarbeid med Nordreisa Jeger og Fiskarlag, 
hvor deres medlemmer også har fått samme priser på dressuren. Deres 
instruktør har vært med en gang. 
Vi har hatt strømming 5 ganger. I år har vi måttet utsette flere ganger, på 
grunn av varme og hensyn til sauene. Det har vært 6 ganger, med varierende 
antall hunder. Strømminga foregikk fra 26. juni til 13. september. Det har 
hovedsaklig vært undertegnede, som har hatt strømminga i 2023, bortsett 
fra første gang, da også Inger-Lill var med. 
Vi har hatt 3 breton, 3 GS,1Husky, 1 Cobber dog, 3 GS, 2 Pointere, 4 ES, 2 
Øst-Sibirsk laika, 2 whippet, 2 finsk lapphunder, 1 Cocker Spaniel. 
Det har blitt skrevet ut 13 bufebevis til hunder i år. 
Det oppleves som et stort behov for flere autoriserte instruktører i klubben. 
  
  
Ottar Remmen 
Autorisert instruktør 
 
 



 
Årets hunder 
 
Årets hund AK: 19 poeng: IS Sarafjellets Reborn and Ready, eier Kristine 
Thybo Hansen.  
Årets hund UK: 28 poeng: ES Reinrabbens E Per Eidar, eier Tom Rune 
Sandstrand 
Årets utstillingshund: 78 poeng: ES Artholtens Crusado, eier Siri Løvlund 
Årets apporthund UK: 6 poeng: B Tess av Valhall, eier Linda Hauge 
Elveskog 
Årets apporthund AK: 25 poeng: SV Nordaførrs K Fauna-Mi, eier Magnhild 
Reiersen 
 
NTFK 40-årsjubileum  
Som kjent så var klubben 40 år I 2023. Dette ble markert med en 
jubileumsfest på Bios. Stor takk til Robert Bjørklund og Karl Petter Yeong 
som var ”festgeneraler” og hadde sydd sammen ett flott program, der vi bl.a 
fikk høre hilsen fra Øyvind Mortensen som var med å starte klubben. Alvin 
Reiertsen, en av de andre som startet opp klubben var til stede og fortalte 
fra den spede begynnelsen.  
Også lederen i FKF hadde sendt hilsen i anledning jubilet.  
Det var en veldig trivelig og sosial kveld med god mat og god stemming. 
 
Innkjøp av skaphenger og gummibåt 
Klubben har kjøpt stor skaphenger og gummibåt sommeren 2023. 
Skaphengeren vil bety at transport av utstyr ifm aktiviteter går enklere, samt 
at oppbevaring av materiell ikke spiser plass hos materialforvalter. 
Gummibåt skal brukes ifm vannapporttrening.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

4. Regnskap 2023 
Årsregnskap for Nord-Troms fuglehundklubb 2023  
   
Januar Inn Ut 
Vipps         3 921,25   
NNK      10 250,00   
SIRAG AS       27 500,00  

Utlegg årsfest  
            
465,00  

Årsfest           2 300,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Custom publish          1 375,00  
FKF          1 480,00  
Årfest             200,00   
Jaktprøveskjema          1 669,00  
       14 371,25       34 804,00  
Februar Inn Ut 
Vipps             196,50   
Visit Årviksand          6 800,00  
NKK             400,00   
Vipps             491,25   
Vipps                49,12   
Vipps             687,75   
Vipps             393,00   
På taket kafe          9 785,00  
Vipps         1 179,00   

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Betaling med melding  
               
20,00  

Betaling med kid  
                  
3,00  

NKK             600,00   
          3 996,62       16 623,00  
Mars Inn Ut 
FKF          1 065,00  
NKK             200,00   
Idars kvikkservice         1 000,00   
Haill og knaill         2 000,00   
Nord-Troms trafikkskolesenter         1 500,00   
Lauksletta utmarkslad          1 950,00  

Inger Lill Pedersen  
            
125,00  

Visit Årviksand          6 800,00  



Ståle Andersen       28 131,00  
Vipps                98,25   

Sigleif Pedersen  
            
797,00  

Ståle Andersen  
            
500,00  

Indre Arnøy Utmarkslag          3 000,00  
Vipps                98,25   
Tore Li          2 544,00  
Vipps         7 073,94   
Sverre andersen          3 900,00  
Ola Dyrstad          2 112,00  
Frank-Gunnar Bjørn          1 930,00  
Arnfinn Berntsen          2 604,00  
Vipps      27 421,52   
Ottar Remmen          1 560,00  
Bernhardt Halvorsen          4 200,00  
Pål Aspenes          1 924,00  
Kjartan Lindbøl          3 275,00  
Vipps         4 077,34   
NKK             200,00   
Vipps             786,00   
Vipps         1 228,12   
Vipps         2 210,61   
NKK             600,00   

Betaling med kid  
                  
1,50  

Betaling med melding  
                  
5,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Vipps                98,25   
Vipps             245,62   
Vipps             196,50   
Kristine Thybo Hansen       13 707,00  
Vipps             147,37   
Polaris Media         5 500,00   
       54 681,77       80 145,50  
April Inn Ut 
NKK      53 222,00   
Arnøy Laks         6 000,00   
NKK             200,00   
Custom publish          1 512,50  

Sigleif Pedersen  
            
356,00  

Akkarvik Sør-Rekvika utmarkslag          1 500,00  
Evolv         1 500,00   



Betaling med melding  
               
85,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

       60 922,00          3 468,50  
Mai Inn Ut 

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Betaling med kid  
                  
1,50  

Betaling med melding  
               
10,00  

                           -    
               
26,50  

Juni Inn Ut 
NKK             200,00   
Kirkenes Bil AS       60 000,00  
Helsekonto NGK og NESK          3 000,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

NKK             200,00   
              400,00       63 015,00  
Juli Inn Ut 
Vipps         2 701,85   
NKK             200,00   

Betaling med kid  
                  
1,50  

Betaling med melding  
                  
5,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Vipps         2 323,60   

          5 225,45  
               
21,50  

August Inn Ut 

Inger Lill Pedersen  
            
675,40  

Vipps         2 014,11   
Erling Martinsen          8 241,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Vipps                98,25   
Vipps             196,50   
          2 308,86          8 931,40  
September Inn Ut 
Interprint       10 283,75  
Kredinor             520,51   
SIRAG AS       21 973,00  



Vipps             343,87   
Vipps             343,87   

Kredinor  
            
451,06  

Vipps         2 800,12   

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

NKK             100,00   
Ottar Remmen          1 987,50  
Custom publish          1 582,50  
          4 108,37       36 292,81  
Oktober Inn Ut 
Henriksen Gjestestue       10 090,00  
Arnøy Laks         5 000,00   
John Edvin Johansen          1 350,00  
Ståle Andersen          2 887,00  
NKK      31 039,00   

Linda Hauge Elveskog  
            
409,20  

Robert Bjørklund  
            
584,00  

FKF  
            
502,50  

NKK             100,00   
Vipps         1 178,99   
Vipps         1 490,67   
SU-nord          1 000,00  
Lasertrykk          1 470,00  
Ståle Andersen          1 034,00  
Ingrid Frenning          2 400,00  
Reisafjord Hotell          1 190,00  
Vipps         1 515,12   
Christian Slettbakk          3 631,00  
Ola Dyrstad          2 112,50  
Øyvind Berger          3 075,00  
Vipps             928,62   
Vipps             244,37   
Vipps             146,62   
Vipps             195,50   
Vipps                24,44   

Betaling med kid  
                  
7,50  

Betaling med melding  
                  
5,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Vipps             884,25   
Vipps             244,37   



Custom publish          1 512,50  
Vipps         2 297,11   
Vipps             195,50   
Vipps                97,75   
Vipps         1 954,97   
Vipps             122,19   
Vipps                24,44   
NKK             100,00   
Vipps             342,12   
       48 126,03       33 275,20  
November Inn Ut 
Vipps         1 026,37   
Vipps             684,25   
Vipps             684,25   

Betaling med melding  
               
65,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Betaling med kid  
                  
3,00  

Linda Hauge Elveskog          1 699,00  
          2 394,87          1 782,00  
Desember Inn Ut 
Hagan Blomster          1 245,00  
På taket kafe          1 261,00  
Bios AS          9 845,00  

Månedsavgift nettbank  
               
15,00  

Betaling med melding  
                  
5,00  

Vipps 684,25  
Vipps 1026,37  
          1 710,62       12 371,00  

 
Inn Ut Resultat 
  198 245,84    288 974,41  -    90 728,57  

 
 

5. Fastsettelse av kontingent 
Styret foreslår følgende endringer: 
Kontingenten for hovedmedlemsskap økes fra 200kr til 300kr pr år. 
Støttemedlemsskap utgår (0 medlemmer i dag) 
Husstandsmedlemsskap utgår 
Kontingenten for juniormedlemsskap økes fra 30kr til 100kr pr år. 
Æresmedlemsskap beholdes for 0kr pr år. 
 



6. Valg 
Valgkomiteen legger fram sitt forslag for årsmøtet 
 

7. Innmeldte saker til årsmøtet 
Poengberegning årets hund utstilling (meldt inn av Magnhild Reiersen): 
Ønsker endring ang kåring av årets utstillingshund: 
Jeg forslår at man kun har inntil 3 utstillingsresultat pr hund pr år som tellende når 
kåringa skal gjøres. Dette for å sikre at det er den hunden som er høyest premiert som 
vinner. Et eks; jeg reiser på mange utstillinger og får flere Excellent og very good. Da får 
jeg mange utstillingspoeng til sammen. En annen reiser på 2 og får cert, og bim. Ved 
årsslutt vinner jeg for jeg har vært på flere utstillinger, den andre har definitivt penere 
hund, men har ikke nok poeng til å vinne. 
 
Styrets vurdering: 
Under årsmøtet i 2023 ble hele poengberegningssystemet for årets hunder gjennomgått 
og revidert. Styret mener vi nå har et godt system for å kåre årets hunder i alle disipliner. 
Styret sammenligner utstilling med jaktprøver hvor man også har mange sjanser til å 
sanke poeng til årets jakthund jo flere prøver man stiller på. Det belønnes, i dette 
systemet, eiere som stiller på mange jaktprøver. Det er ikke nødvendigvis den hunden 
som har høyest premiegrad som blir årets jakthund. Slik ønsker styret å også belønne de 
som prioriterer utstilling, som også er en del av hundesporten. Det skal kunne lønne seg 
å ha mange utstillingsstarter. 
 
Neste forslag (meldt inn av Magnhild Reiersen):  
Ta bort at premien GOOD skal være poenggivende til årets utstillingshund. Begrunnelse: 
svært få raseklubber, meg bekjent, godkjenner premien good som god nok for å få 
hunden avlsgodkjent. 
 
Styrets vurdering: 
Good er innenfor rasestandarden og premien var også med i vurderingen av 
poengberegningssystemet på fjorårets årsmøte. Dette er, til sammenligning, likt en 3. 
premie på jaktprøve, som også telles med i kåringen av årets hund. Samtidig er GOOD 
belønnet med bare 5 poeng. 
 
Styrets innstilling: 
Vi beholder dagens poengsystem og beholder GOOD som poenggivende premie for 
årets utstillingshund i klubben. 
 


